
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 15.listopadu 2012
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 22.11.2012 � 14:55:16

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Marie Košařová, Ladislav Bulín, Pavel Babor,  Jaroslav Bulín

Hosté: Jaroslava Romová. Bc. Simona Šlajferčíková, Jaroslava Baborová, Zdeněk Rom
Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 6.
zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2012, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 7 členů
zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.
Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Projednávání integrované strategie území MAS Světovina za přítomnosti manažérky S.
Šlajferčíkové
4. Různé :
- příspěvek na Mikulášskou besídku v Bílově a v kostele sv. Mikuláše v Potvorově
- předvánoční posezení s Mgr. Petrem Hubkou - 8.12 od 13.30 - částka do 3000,- Kč
- reklamace výpovědi smlouvy od Flaga plyn
- veřejnoprávní smlouva s Kralovicemi
- informace o stavbě bioplynky a teplovodu pro Bílov
- informace o provedené kontrole hospodaření obce
- informace o ukončení závěrečného vyhodnocení dotované akce  Oprava kamenných křížků v
katastru obce Bílov
- informace o přivezení kamení na opravu cest ze Žihle - J. Slach
- pozvání na Mikulášský koncert v Potvorově
- jednání DSO Silnice 1/27 dne 5.12. 2012
5. Diskuze
6. Usnesení a závěr

Zastupitelé schvalují program schůze. Nikdo ze zastupitelů neprojevil zájem o rozšíření bodů
jednání.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem
 pan J. Slach a p. L. Bulín
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 3/ Na veřejném projednání ke tvorbě nové Integrované strategii rozvoje území MAS Světovina
o.p.s. 2014 – 2020 (dále jen ISRÚ 2014+) byli přítomní seznámeni s činností MAS Světovina
principem Leader a jeho uplatňováním při tvorbě nové ISRÚ pro období 2014 – 2020 a se způsoby,
kterými se mohou zapojit do tvorby nové ISRÚ 2014+ (veřejné projednání, jednání pracovních skupin
a programového výboru, dotazníky, ankety)
Dále byly probrány možné oblasti pro diskusi nad současným stavem a vývojem obce Bílov pro

http://www.bilovukralovic.cz 11.1.2021 � 21:25:30 - 1

http://www.bilovukralovic.cz
mailto:obec@bilovukralovic.cz


budoucí období. O těchto oblastech bylo diskutováno a postupně došlo k vyjádření ke všem
navrženým oblastem možného rozvoje obce. Zápis z tohoto projednávání spolu se zásobníkem
projektů obce do roku 2020 jsou přílohou tohoto zápisu.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 4/ 
- Starosta informoval přítomné o jednání Sdružení pro obnovu románského kostela v Potvorově,
kterého se účastnil, a prezentoval žádost sdružení o finanční pomoc při organizaci Mikulášského
koncertu a následné nadílky. Současně přítomné pozval na Mikulášský koncert, který se bude konat
v neděli 9. prosice 2012. Zastupitelé souhlasili s uvolněním částky 1000,- Kč a rovněž souhlasili s
uvolněním stejné částky pro Mikulášskou nadílku v obci.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
-  Starosta informoval přítomné o dopisu, kterým společnost Flaga plyn vypovídá obci Bílov nájem
tlakové nádoby na plyn která je používána pro vytápění OÚ z důvodu malého odběru plynu. Starosta
je pověřen dalším jednáním s touto společností.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

- Starosta informoval o problémech s častým a složitým obnovováním certifikátů nutných pro vstup
do aplikace Czech Point a pro aplikace RUIAN. Navrhl proto - i z důvodu, že obec tyto aplikace
využívá spíše výjimečně, aby obec uzavřela veřejnoprávní smlouvu s Kralovicemi pro tuto oblast.
Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Starosta informoval zastupitele, že Bílovská zemědělská a.s. získala v listopadu 2012 stavební
povolení pro stavbu bioplynové stanice, což byla podmínka pro to, aby obec mohla zažádat o
případné dotace na stavbu teplovodu Bílov. Upozornil, že bude třeba vyhotovit stavební dokumentaci
a položkový rozpočet akce. Upozornil rovněž, že není jisté, zda obec dotaci bude schopna získat,
zastupitelé se však shodli, že se pokusí udělat vše pro zdárné završení již ročního úsilí, neboť
případný úspěch by byl pro občany Bílova jednoznačným přínosem. Starosta byl proto pověřen
dalším jednáním s projektantem i firmou realizující žádost o dotaci.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Starosta informoval přítomné o kontrole hospodaření obce, která právě proběhla, výsledek - bez
závad. Starosta proto poděkoval paní Jaroslavě Romové, účetní obce, za dobrou práci.  Informoval
rovněž, že obdržel od Ministerstva pro místní rozvoj zprávu o ukončení závěrečného vyhodnocení
dotované akce  Oprava kamenných křížků v katastru obce Bílov - bez závad. Zastupitelé vzali obě
informace na vědomí.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Starosta informoval zastupitele, že od obecního hajného pana Malce obdržel informaci, že je
možnost za odvoz získat několik desítek tun kamení pro opravy lesních cest. Navrhl, aby obec
možnost využila a pověřil pana Slacha realizací dopravy. Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Starosta  informoval přítomné o jednání DSO Silnice 1/27 dne 5.12. 2012 a předložil rozpočet DSO
Silnice 1/27. Zastupitelé vzali informaci na vědomí a rozpočet odsouhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 5/ Starosta upřesnil konání předvánočního setkání v Bílově na sobotu 8. prosince od 13.30 hodin
v čp. 39. Na programu bude vystoupení dětí z Bílova a přednáška pana Mgr. Petra Hubky o historii
obce. Navrhl uvolnit na občerstvení a drobné dárky pro děti a přednášejícího částku do 3000,- Kč.
Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Protože nebylo dalších příspěvků do diskuze navrhl starosta následující usnesení:
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16. usnesení zastupitelstva obce Bílov ze dne 15.11. 2012:
20/2012 - zastupitelé berou na vědomí projednání  integrované strategie území MAS Světovina za
přítomnosti manažérky S. Šlajferčíkové. Zápis z tohoto projednání spolu se zásobníkem plánovaných
projektů obce do roku 2020 je přílohou tohoto zápisu.
21/2012 - zastupitelé souhlasí s uvolněním částky do 2 000,- Kč na Mikulášské nadílky v Bílově a v
kostele sv. Mikuláše v Potvorově
22/2012 - zastupitelé pověřují starostu pro jednání s firmou Flaga plyn
23/ 2012 - zastupitelé souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy s obcí Kralovice pro práci s
Czech Pointem a pro registry RUIAN
24/ 2012 - zastupitelé berou na vědomí informaci o realizaci bioplynky Bílov a teplovodu Bílov a
souhlasí s přípravou projektové dokumentace nutné pro podání žádosti o dotaci a pro realizaci
stavby.
25/2012 - zastupitelé berou na vědomí zprávu o kontrole hospodaření obce - bez závad, a zprávu o
ukončení závěrečného vyhodnocení dotované akce  Oprava kamenných křížků v katastru obce Bílov
Ministerstvem pro místní rozvoj ČR.
26/ 2012 - zastupitelé souhlasí s použitím kamene nabídnutého za odvoz od Českých drah v Žihli na
opravu lesních cest. Organizací je pověřen pan Josef Slach.
27/2012 - zastupitelé berou na vědomí informaci o jednání DSO Silnice 1/27 dne 5.12. 2012 a
souhlasí s předloženým rozpočtem DSO Silnice 1/27.
28/ 2012 - zastupitelé souhlasí s uvolněním částky do 3000,- Kč na organizaci předvánočního
posezení v obci dne 8.12. 2012.

Zapsal: Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín

							Starosta obce: Mgr. Pavel Bulín
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